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Rok 2021 je minulostí a lze konstatovat, že vzpomínat na něj většina z nás moc ráda nebude. Pokud
jste nezažili doslova výjimečnou událost typu výhry v jackpotu, narození zdravého potomka, či jste
nebyli spjati s obrovskými zisky točícími se kolem farmaceutického bludu, případně se Vám nepovedl
jiný majstrštyk, pak v podstatě nelze o uplynulých 12ti měsících říct nic dobrého. Nechme tedy tento
rok odejít do historie a zaměřme se na to, co nás čeká.

Média shodně s politiky prognostikují skutečnost, že absolutní většina z nás zchudne. Pro některé,
kteří už nyní živoří na hranici schopnosti přežít, jde o velmi zásadní informaci, pro mnoho dalších je
sešup o kategorii či dvě níže šokem, který si nezasloužili. Takže první otázka zní:,,Jak politici volení
lidem, kteří nejsou ochotni bojovat za blaho národa a předem se vzdávají možností se za něj porvat,
mohli dostat takový počet hlasů, aby je to nominovalo do vlády a Parlamentu České republiky?“. Cosi
 to napovídá o tom, že jsou český a potažmo i evropské národy příznivci sebedestrukce. Nebo je to
skutečně ,,kvalitní“ práce médií, která informují tak špatně, že si lidé nejsou schopni utvořit názor,
který by je navedl při volbách k lepšímu výběru. To i přesto, že současnou společnost a ekonomiku
ovládají nadnárodní organizace a trusty. Předseda vlády a její ministři pár dní po uchopení moci
slibují chudobu, hlad a vysoké ceny za vše včetně základních potřeb. Ignorují tak existující řešení
nabízející, jak z této pasti uniknout.

 

 

 

 

Evropská unie je unikátním projektem předurčeným k likvidaci evropského obyvatelstva, jeho
kultury a vyšší životní úrovně. Nesmyslné plány nazvané Green Deal a Great Reset byly spuštěny,
jejich soukolí semele vše. V tandemu s covidem byly rozpohybovány změny, které mají vést k
společenským změnám. Co nás tedy čeká?

Zvyšování cen  energií, vody, paliv a pohonných hmot, na čemž má podíl především Německo1.
svým naprosto nesmyslným odstavením řady elektráren, vyžene poplatky a režii hrazených
rodinami a jednotlivci tak vysoko, že skutečně dojde na situaci, kdy někteří nebudou mít co jíst,
kde bydlet. Pokud nepřestaneme Německu dodávat naši elektřinu a vláda se nepostaví
bruselskému diktátu, půjde o zásadní problém většiny našeho obyvatelstva. Dojde tak na
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hladovění, rozprodej majetku a též zapomeňte na to, jak jste dosud žili. Na trhu je už nyní
mnoho nemovitostí, kterých bude mnohem více, což povede k poklesu jejich nyní přemrštěných
cen. Jenže to nikomu nepomůže, protože ani tak i díky drahým hypotékám na ně mít nebudete.
Jak se už někteří politici spojení se současnou vládou vyjádřili, bude pokračovat přimykání se2.
k EU a odklon od dosavadních přátel a partnerů z Visegrádské čtyřky. Slováci a jejich nynější
šílená vláda s tím již začali, naše vládní koalice je bohužel stejně tragikomická a vůbec
nedomýšlí důsledky svého chování. Zatímco Poláci, Maďaři, nově i Rumuni staví své zákony
nad ty eurounijní, což je naprosto logické, naši představitelé budou vynikat v disciplíně zvané
řiťolezectví a zarazí nás do té díry ještě hlouběji. Přitom totální nesmysly vznikající v Bruselu
patří do sféry úvah šílenců kdysi končících ve svěracích kazajkách. Brzy budeme hledat místo,
kde se dá ještě svobodně žít. Věřte tomu, že jich moc není a možná budeme bývalým
postsocialistickým republikám, které si z EU na zadek nesednuly, hodně závidět.
Samostatnou kapitolou by mohl být vztah k Rusku. Jestliže jsme donedávna mohli s touto3.
velmocí vcelku dobře obchodovat, jistě bychom si mohli koupit jak plyn, tak jiné komodity za
slušné ceny, chováním předešlé i stávající vlády se dopracujeme k tomu, že vše budeme dráž
kupovat z Německa. Společný trh EU nám přinese nikoliv nižší, ale naopak mnohem vyšší
ceny, což už nyní zažíváme u elektrické energie a plynu. Srovnejte si ceny a kvalitu potravin u
nás a za hranicemi, možná Vám spadne čelist. Dokonce i české výrobky jsou v Německu
levnější. A přidáme li rozdíl ve mzdách, jsme evropskými žebráky. A budeme ještě většími.
Doufáme aspoň, že skončí eskalace vztahů a hrozby blížící se války. Rusové jsou dobře
připraveni a NATO možná podceňuje jejich dobrou formu. Není dobré být na špatné straně, což
by podporou snah militantních představitelů EU, Německa a USA mohlo být značně
kontraproduktivní.
Elektrifikace dopravy je v této situaci totální nesmysl a jde o další výplod chorých mozků.4.
Rázový přestup připravený Bruselem je ukázkou nelogického myšlení a neznalosti zákonů
fyziky. Navíc Němci drží vlastnictvím Škodovky českou vládu pod krkem, přičemž naši
donedávna úspěšnou automobilku pomalu dávají bokem. U nás tak budeme udržovat i nadále
v provozu starší auta a nezapomeňte na českou schopnost improvizace. Bude se obcházet vše,
co obcházet jde.
Vláda je v úzkých, ekonomika padá, dojde na zvyšování daní, což bude další zásek. Už nyní jde5.
o státní loupež, které fandí lidé typu Zemana, Pirátů a přidají se i ostatní. Pomocí daní se opět
zvednou ceny, například pohonných hmot, bydlení, již nastartovaná inflace z nás vytáhne do
posledního zbytku vše, co ještě máme. Chudnout bude především střední třída, která si dosud
udržovala solidní standard. Začněte šetřit už nyní, brzy nebudete mít z čeho. Zapomeňte na
luxusní věci (bazény, vířivky, elektroniku, vozidla na leasing, nové nemovitosti na hypotéky,
drahé dovolené). Už brzy budete přemýšlet, kolik rohlíků vzít a zda li nevynechat oblíbené
pochoutky. Dost možná začne sestěhovávání rodin zpět do jednoho bydlení.
V Bruselu vymýšlí další směrnice a zákony. Připravují možnosti vyvlastnění, což zatím spojují6.
s pandemií, ale časem to zdokonalí. Celá Evropa je zbavena legálně držených zbraní, jedinou
výjimkou jsme my a očekávejme další zvyšování tlaku. Nadále bude omezován pohyb, přijdou
s prosazováním čipování, i když to bude trvat déle, nicméně náznaky už tu jsou a ve Švédsku to
testují. Též očekávejme snahu odebrat lidem hotovost a pomocí ekožvástů bude obhajováno
vše, co půjde proti naší svobodě.
Nakonec jsme si nechali covid. V zásobě je ještě mnoho mutací, abeceda je dlouhá.7.
Pandemický stav vyhovuje všem, kteří jím utužují moc. Nová vláda nebude jiná, navíc noty
přišlé z Bruselu a ještě vyšších míst zní jasně. Držet nás pod krkem. Ještě nějakou dobu tak
budou pokračovat omezení, která nás mají držet doma, tříštit společnost a vytvářet pocit
provinění, když neposlechneme. Navíc se vytvořila skupina udavačů, kolaborantů a fanatiků
jdoucí na ruku covidomafii. Očekávejme zkracování lhůt mezi jednotlivými dávkami, přísné
vyžadování jejich implantace a posilování důležitosti covidpasů. Na druhou stranu se zvýší
úmrtnost, což už se v Německu děje. A až se to bude týkat většího množství dosud zdravých,



dětí včetně osobností a sportovců, lidé začnou přemýšlet o tom, jakou chybu udělali. To vše
budeme mít svou hodnotu až tehdy, kdy dojde k mediálnímu uznání chyby, kterou bylo
podlehnutí covidohysterii. Začnou první soudy, ale doufat, že nás ty zachrání, je nesmysl. Je
třeba brát v potaz, kdo soudce platí a jmenuje. Neočkované čeká těžký a zásadní boj o své
zdraví a svůj život, očkované souboj svědomí a zdravého rozumu. Ani jedněm tu situaci
nezávidíme, jen ti, co se jakkoliv vyhnuli vakcinaci, mají jistotu, že jim v těle nekoluje žádný
experimentální mix.

Vše výše uvedené zní dost pesimisticky. Uvědomujeme si to a zároveň říkáme – pojďme se této
prognóze vzepřít. Dělá to v Evropě už plno lidí. V Rakousku se příští víkend opět vrátí demonstrující
občané a odpůrci do ulic, v Německu a Francii v nich byli i o svátcích. Dokud budou tyto akce
mírumilovné a politici nebudou mít pocit jistého strachu či obav z možného skládání účtů ze své
činnosti, nic se nestane. Bohužel plno lidí bere existenci Evropské unie jako jedinou možnost, jak být
moderní zemí. Opak je pravdou. Poláci si spočítali, že na jednou euro dotací z EU musí 10 euro do
Bruselu poslat. Což nebude daleko od pravdy. Požadujme po vládě zahájení procesu větší
samostatnosti, směřování k jisté suverénnosti a neutralitě. Neuděláme li to co nejdříve, staneme se
přívěskem na německém náhrdelníku či prostým německým satelitem. Nebuďme naivní, tady nejde o
srovnání životní úrovně, ale o to vyždímat z nás maximum. Vítejte v roce 2022.
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